

ISSN 1005-9369



东北农业大学学报

月刊 1957年创刊

第52卷 第5期 总315期 2021年5月

目次

研究报告

转 *Cry1la* 基因抗虫大豆对鳞翅目靶标害虫的抗性分析

……………单大鹏, 王晓云, 洪志鹏, 王子叶, 冯广慧, 孟凡立 (1)

马铃薯疮痂病菌分离鉴定与抗病诱导剂对马铃薯疮痂病防治效果研究

……………张铨哲, 陈 梅, 赵 雪, 任雪琦, 徐浩然, 陈苏慧 (10)

氮肥管理对春小麦产量及氮素利用率的影响……………马献发, 刘春柱, 朱莹雪, 许连周, 王 琪 (18)

幼虫密度对井上蛀果斑螟生长发育和生殖的影响

……………何 超, 沈登荣, 尹立红, 张 睿, 袁盛勇, 田学军 (26)

外源 GABA 对西伯利亚白刺幼苗盐胁迫伤害缓解效应

……………刘 威, 王 贺, 王 骁, 赵 野, 郑墨钰, 肖雅楠 (34)

巴斯德毕赤酵母 *SUT2* 和 *ATG26* 响应甲醇代谢机制

……………王鹏程, 李 翔, 赵天宇, 战春君, 白仲虎, 杨艳坤 (41)

氨氮急性胁迫下二、三倍体雌性虹鳟应激耐受性比较

……………韩 英, 蔺佳文, 吕晓楠, 薛淑群, 韩 玥 (49)

哺乳期母子联系对仔猪行为及生长性能的影响……………崔世泉, 闫浩宇, 黄宣凯, 狄生伟, 李 柯 (

59)

小冠花硬实种子物化一体破眠机设计与试验

……………刘洋礼, 孙步功, 张 鹏, 张克平, 郑小宝, 汉永乾 (69)

基于 LS-DYNA 三七挖掘铲仿真分析及试验……………解开婷, 张兆国, 王一驰, 唐金鑫, 余小兰 (79)

DONGBEI NONGYE DAXUE XUEBAO
JOURNAL OF NORTHEAST AGRICULTURAL UNIVERSITY

Monthly Vol. 52 No. 5(Cumulated No. 315) May 2021

CONTENTS

Research Report

Analysis of resistance of transgenic *Cry1Ia* insect-resistant soybean to lepidopteran target pests

..... SHAN Dapeng, et al. (1)

Isolation and identification of potato scab pathogen and control efficacy of disease-resistant

inducer on potato common scab ZHANG Xuanzhe, et al. (10)

Effects of nitrogen management on yield and nitrogen use efficiency of spring wheat

..... MA Xianfa, et al. (18)

Effects of larval density on growth and development and reproduction of *Assara inouei*

..... HE Chao, et al. (26)

Alleviating effect of exogenous GABA on injury of *Nitraria siberia* Pall. seedlings induced by

salt stress LIU Wei, et al. (34)

Mechanism of *SUT2* and *ATG26* in response to methanol metabolism in *Komagataella phaffii*

..... WANG Pengcheng, et al. (41)

Comparison of tolerance between diploid and triploid female rainbow trout under acute

ammonia nitrogen stress HAN Ying, et al. (49)

Effects of sow-piglets interaction on piglet behavior and growth performance CUI Shiquan, et al. (59)

Design and experiment of dormancy-breaking machine with physical-chemical combining for

hard seeds of *Coronilla varia* LIU Yangli, et al. (69)

Simulation analysis and test of *Panax notoginseng* excavating shovel based on LS-DYNA

..... XIE Kaiting, et al. (79)

Research on mixed anaerobic fermentation of multiple organic wastes in northern farmers

..... LI Wenzhe, et al. (89)

[Serial parameters]: CN23-1391/S* 1957* m* A4* 96* zh* P* ¥20.00* 1 000* 11* 2021-05